
Goedemorgen, 
 
Graag wil het CDA morgen in de raadsvergadering gebruik maken van het vragenuur om de volgende 
vragen te stellen: 
 
Energietoeslag 
Het Rijk heeft geld gereserveerd dat gemeenten kunnen uitkeren aan huishoudens met een laag 
inkomen als energiecompensatie. Uit de media blijkt dat gemeenten op verschillende manieren 
omgaan met deze regeling. 
 

1. Welke grens hanteert de gemeente Heemstede bij het bepalen van minima? 
2. Volgens de regels is er ruimte voor maatwerk, zodat schrijnende gevallen die anders buiten 

de boot vallen alsnog een toeslag kunnen ontvangen. Heeft Heemstede deze gevallen al 
geïnventariseerd? 

3. Beschikt Heemstede ook over een hardheidsclausule? 
4. Wordt er door inwoners van Heemstede al een beroep gedaan op deze regeling? 
5. Hoe kunnen we ervoor zorgen dat we alle inwoners bereiken die recht hebben op deze 

energiecompensatie? 

Met vriendelijke groet, 
 
Arianne de Wit - van der Linden 
CDAHeemstede 
 


